
Protokół Nr LXVII/23 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

odbytej w dniu 23 listopada 2023 r.  

o godz. 14.00 w Sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

 

Przewodniczący Agnieszka Śladowska otworzyła obrady i przywitała zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

6 Józef Osowski TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  23.11.2023 14:04 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIX/238/2020 Rady Gminy Kostomłoty 

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego "Programu współpracy Gminy 

Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, w roku 2024". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Programu polityki zdrowotnej w 

zakresie profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców gminy 

Kostomłoty” na lata 2024-2026. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Kostomłoty na lata 2023-2030. 

11. Wnioski i oświadczenia. 

12. Sprawy różne. 



13. Zakończenie obrad LXVII sesji Rady Gminy. 
 

Przebieg spotkania 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła LXVII sesję Rady Gminy 

Kostomłoty. Przywitała zebranych. Zweryfikowała kworum. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania 

prawomocnych uchwał. W sesji uczestniczyli także Wójt Gminy Janina Gawlik, Zastępca 

Wójta Alicja Meusz, Skarbnik Gminy Rafał Hossa oraz mecenas Lilla Gruntkowska - 

Baryłko. 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Wójt Gminy Janina Gawlik wniosła o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP oraz 

kandydatów na strażaka ratownika OSP z terenu Gminy Kostomłoty uczestniczących w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach oraz 

podejmowaniu działań w celu ochrony życia, zdrowia, mienia lub środowiska. 

Radni jednogłośnie w głosowaniu przez podniesienie ręki zagłosowali za wprowadzenie do 

porządku obrad podjęcia uchwały zaproponowanej przez Panią Wójt. Następnie jednogłośnie 

w głosowaniu przed podniesienie ręki przyjęli porządek obrad sesji wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIX/238/2020 Rady Gminy Kostomłoty 

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego "Programu współpracy Gminy 

Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, w roku 2024". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Programu polityki zdrowotnej w 

zakresie profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców gminy 

Kostomłoty” na lata 2024-2026. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Kostomłoty na lata 2023-2030.  

10.1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników OSP oraz kandydatów na strażaka ratownika OSP z terenu 

Gminy Kostomłoty uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 



szkoleniach i ćwiczeniach oraz podejmowaniu działań w celu ochrony życia, zdrowia, 

mienia lub środowiska. 

11. Wnioski i oświadczenia. 

12. Sprawy różne.  

13. Zakończenie obrad LXVII sesji Rady Gminy. 

Ad.3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – proszę Państwa otrzymaliście sprawozdanie z wykonania 

uchwał, a także sprawozdanie z działalności. W okresie między sesjami dokonaliśmy otwarcia 

świetlicy w Chmielowie. Odbyła się także Rada Nadzorcza Spółki Komunalnej (ZGK). 

Głównym tematem było poszerzenie zakresu usług dla mieszkańców, a także zadań 

wykonywanych przez gminę. Dla spółki należałoby kupić rębak, ponieważ mamy teraz okres 

jesienno – zimowy i odkrzaczanie, przycinanie, to jest ten czas, kiedy moglibyśmy to robić. 

Zlecenie tego zadania firmie zewnętrznej jest bardzo drogie, natomiast taki rębak do ciągnika 

kosztuje w granicach 30 tys., moglibyśmy go zakupić i on świadczyłby usługi na rzecz 

Gminy, a także w zależności dla ludności, jeśliby ktoś przycinał gałęzie duże, żeby tego nie 

odstawiać do PSZOK – u, po prostu mielić to i pozostawiać na terenie.  

Oprócz tego dokonano już odbioru wstępnego chodnika w Osieku, który realizowany jest w 

programie. Gmina nie dołożyła ani złotówki. Otrzymaliśmy finansowanie z dwóch 

programów. 

Także odebraliśmy drogę Piotrowice – Paździorno. Tutaj mam też prośbę do sołtysów, żeby 

zwracali uwagę na jazdę ciężkimi ciągnikami wyjeżdżających z pól. Droga jest tak zabłocona, 

że trzeba uczulać rolników na to, aby sprzęt był wyczyszczony wyjeżdżając na drogi. 

Przeprowadziłam rozmowę z jednym rolnikiem, natomiast oczywiście winny jest każdy który 

wyjeżdża obłoconym sprzętem na drogi.  

Odebraliśmy także drugi etap drogi, otworzyliśmy odcinek Piotrowice – Szymanowice. Czeka 

nas trzeci etap. W 2024r. zakończymy całą drogę od Piotrowic do Świdnicy Polskiej. Tutaj 

jak wiecie Państwo otrzymaliśmy pieniądze na kanalizację Szymanowice i Samsonowice. 

Przystępujemy do poszczególnych robót przetargowych, bo chciałabym żeby wykonana już 

była kanalizacja przed położeniem ostatecznego asfaltu. Bo nie wyobrażam sobie, żeby ktoś 

potem kopał doły w nowej drodze.  

Odebraliśmy wstępnie Wilków Średzki. Odebraliśmy drogę Zaciszę i drogę Polną w 

Kostomłotach, tu żadne uwagi nie były zgłoszone.  

W tym tygodniu przyjmowałam firmę Tauron, negocjowaliśmy nowa umowę, ponieważ 

obowiązująca umowa na obsługę punktów świetlnych wygasa w tym roku. Oczywiście 

wnosiliśmy swoje uwagi. Tauron robi wszystko żeby podnosić jak najmniejsze koszty, a jak 

najwięcej od nas wziąć pieniędzy za obsługę. Proponowali nam wyłączenie z obsługi naszych 

lamp ledowych, na co żeśmy się nie zgodzili, jak i na waloryzacje stawek corocznie zgodnie z 

inflacją. Nad tym pracujemy z radcami prawnymi, co możemy w tym zakresie zrobić. 

Nie mniej jednak, dostajemy informacje, że lampy zgłoszone pół roku temu, dopiero zostały 

naprawione. Zgodnie z umową, będę żądała protokołów w momencie naprawy i będę 

obciążała karami, bo ten okres był za długi. Pół roku czekaliśmy na naprawienie lampy, albo 

na zmianę czasu zegarów. Wytłumaczył mi Pan, że sukcesywnie to robią.   

Uczestniczyłam w Dniu Pracownika Socjalnego. Byłam na spotkaniu z nauczycielami 

Seniorami.  

Przyjmowaliśmy 2 firmy, które chcą zlokalizować inwestycje na naszym terenie. Firma 

wiatrowa i firma z bio gazowni. Decyzji ostatecznej nie podjęliśmy, przesunęliśmy termin, po 

konsultacjach, czyli zebrania wiejskie, będą one przeprowadzane styczeń, luty, może marzec i 

wtedy będziemy rozmawiać o tych inwestycjach, które miałyby powstać. Ja rozmawiałam 



wstępnie, bo tam na Filipku miałaby powstać jedna bio gazownia, jeszcze postaram się 

komisji rolnictwa przekazać te dokumenty.  

Cały transport, bo wiadomo to jest 30 samochodów ciężkich dziennie, będzie prowadzone 

przez autostradę. Jest to niewiarygodne, bo jak Państwo pamiętacie, nie ma zjazdu w 

Piotrowicach z autostrady, dopiero w Kostomłotach. I tak będzie musiał ten transport 

przewijać  się przez miejscowości. Ale oddam to do Komisji Rolnej, żeby się nad tym 

zastanowiła.  

Wyłoniliśmy wykonawcę odcinka w Chmielowie. Do dwóch tygodni powinna być ta droga 

zrobiona. Firma Bisek wygrała przetarg. Czekam na odpowiednią pogodę. Jeżeli są pytania 

chętnie odpowiem. 

 

Ad.4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Sprawozdanie nie było odczytywane, ponieważ Radni dostali je w formie elektronicznej. 

Uwagi do sprawozdanie nie wpłynęły. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty 

na 2023 rok. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.11.2023 14:14 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 23.11.2023 14:14 

2 Ryszard Pisarek Za 23.11.2023 14:14 

3 Leon Barylak Za 23.11.2023 14:14 

4 Edward Kulig Za 23.11.2023 14:14 

5 Józef Osowski Za 23.11.2023 14:14 

6 Barbara Konicka Za 23.11.2023 14:14 

7 Paweł Marchewka Za 23.11.2023 14:14 

8 Marek Pomykała Za 23.11.2023 14:14 

9 Aneta Sawicka Za 23.11.2023 14:14 

10 Jan Szwedo Za 23.11.2023 14:14 

11 Agnieszka Śladowska Za 23.11.2023 14:14 

12 Marek Żądło Za 23.11.2023 14:14 

13 Waldemar Sudoł Za 23.11.2023 14:14 

14 Marzena Kruźlak Za 23.11.2023 14:14 

15 Sebastian Pawlak Za 23.11.2023 14:14 



Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.11.2023 14:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 23.11.2023 14:15 

2 Ryszard Pisarek Za 23.11.2023 14:15 

3 Leon Barylak Za 23.11.2023 14:15 

4 Edward Kulig Za 23.11.2023 14:15 

5 Józef Osowski Za 23.11.2023 14:15 

6 Barbara Konicka Za 23.11.2023 14:15 

7 Paweł Marchewka Za 23.11.2023 14:15 

8 Marek Pomykała Za 23.11.2023 14:15 

9 Aneta Sawicka Za 23.11.2023 14:15 

10 Jan Szwedo Za 23.11.2023 14:15 

11 Agnieszka Śladowska Za 23.11.2023 14:15 

12 Marek Żądło Za 23.11.2023 14:15 

13 Waldemar Sudoł Za 23.11.2023 14:15 

14 Marzena Kruźlak Za 23.11.2023 14:15 

15 Sebastian Pawlak Za 23.11.2023 14:15 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIX/238/2020 Rady Gminy 

Kostomłoty w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIX/238/2020 Rady 

Gminy Kostomłoty w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.11.2023 14:16 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Mariusz Żałobniak Za 23.11.2023 14:16 

2 Ryszard Pisarek Za 23.11.2023 14:16 

3 Leon Barylak Za 23.11.2023 14:16 

4 Edward Kulig Za 23.11.2023 14:16 

5 Józef Osowski Za 23.11.2023 14:16 

6 Barbara Konicka Za 23.11.2023 14:16 

7 Paweł Marchewka Za 23.11.2023 14:16 

8 Marek Pomykała Za 23.11.2023 14:16 

9 Aneta Sawicka Za 23.11.2023 14:16 

10 Jan Szwedo Za 23.11.2023 14:16 

11 Agnieszka Śladowska Za 23.11.2023 14:16 

12 Marek Żądło Za 23.11.2023 14:16 

13 Waldemar Sudoł Za 23.11.2023 14:16 

14 Marzena Kruźlak Za 23.11.2023 14:16 

15 Sebastian Pawlak Za 23.11.2023 14:16 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego "Programu współpracy Gminy 

Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, w roku 2024". 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rocznego "Programu 

współpracy Gminy Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, w roku 2024". 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.11.2023 14:17 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 23.11.2023 14:17 

2 Ryszard Pisarek Za 23.11.2023 14:17 

3 Leon Barylak Za 23.11.2023 14:17 



4 Edward Kulig Za 23.11.2023 14:17 

5 Józef Osowski Za 23.11.2023 14:17 

6 Barbara Konicka Za 23.11.2023 14:17 

7 Paweł Marchewka Za 23.11.2023 14:17 

8 Marek Pomykała Za 23.11.2023 14:17 

9 Aneta Sawicka Za 23.11.2023 14:17 

10 Jan Szwedo Za 23.11.2023 14:17 

11 Agnieszka Śladowska Za 23.11.2023 14:17 

12 Marek Żądło Za 23.11.2023 14:17 

13 Waldemar Sudoł Za 23.11.2023 14:17 

14 Marzena Kruźlak Za 23.11.2023 14:17 

15 Sebastian Pawlak Za 23.11.2023 14:17 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Programu polityki 

zdrowotnej w zakresie profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród 

mieszkańców gminy Kostomłoty” na lata 2024-2026. 
Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Programu 

polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród 

mieszkańców gminy Kostomłoty” na lata 2024-2026. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.11.2023 14:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
1 Mariusz Żałobniak Za 23.11.2023 14:18 

2 Ryszard Pisarek Za 23.11.2023 14:18 

3 Leon Barylak Za 23.11.2023 14:18 

4 Edward Kulig Za 23.11.2023 14:18 

5 Józef Osowski Za 23.11.2023 14:18 

6 Barbara Konicka Za 23.11.2023 14:18 

7 Paweł Marchewka Za 23.11.2023 14:18 

8 Marek Pomykała Za 23.11.2023 14:18 

9 Aneta Sawicka Za 23.11.2023 14:18 

10 Jan Szwedo Za 23.11.2023 14:18 

11 Agnieszka Śladowska Za 23.11.2023 14:18 

12 Marek Żądło Za 23.11.2023 14:18 

13 Waldemar Sudoł Za 23.11.2023 14:18 

14 Marzena Kruźlak Za 23.11.2023 14:18 

15 Sebastian Pawlak Za 23.11.2023 14:18 



Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Kostomłoty na lata 2023-2030. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych dla Gminy Kostomłoty na lata 2023-2030. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.11.2023 14:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 23.11.2023 14:18 

2 Ryszard Pisarek Za 23.11.2023 14:18 

3 Leon Barylak Za 23.11.2023 14:18 

4 Edward Kulig Za 23.11.2023 14:18 

5 Józef Osowski Za 23.11.2023 14:19 

6 Barbara Konicka Za 23.11.2023 14:18 

7 Paweł Marchewka Za 23.11.2023 14:18 

8 Marek Pomykała Za 23.11.2023 14:18 

9 Aneta Sawicka Za 23.11.2023 14:18 

10 Jan Szwedo Za 23.11.2023 14:18 

11 Agnieszka Śladowska Za 23.11.2023 14:18 

12 Marek Żądło Za 23.11.2023 14:18 

13 Waldemar Sudoł Za 23.11.2023 14:18 

14 Marzena Kruźlak Za 23.11.2023 14:18 

15 Sebastian Pawlak Za 23.11.2023 14:18 

 

Ad.10.1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników OSP oraz kandydatów na strażaka ratownika OSP z terenu 

Gminy Kostomłoty uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach i ćwiczeniach oraz podejmowaniu działań w celu ochrony życia, zdrowia, 

mienia lub środowiska. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję. 

Radny Józef Osowski – chciałem się zapytać jaki może być roczny koszt tej podwyżki? 

Skarbnik Rafał Hossa -  15 tyś. w porównaniu do roku 2023. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – tutaj trzeba jeszcze dodać, że to nie jest wymierne, bo to nie od 

nas zależy ile akcji, ile wypadków, jaka cena paliwa i w ogóle obsługa tego. Ale myślimy, że 

o 15 tys. ulegnie to zwiększenie.  

 



Z uwagi na brak dalszych pytać Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska 

zamknęła dyskusje i poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta w sposób 

następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników OSP oraz kandydatów na strażaka ratownika 

OSP z terenu Gminy Kostomłoty uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach oraz podejmowaniu działań w celu ochrony 

życia, zdrowia, mienia lub środowiska. 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 23.11.2023 14:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 23.11.2023 14:20 

2 Ryszard Pisarek Za 23.11.2023 14:20 

3 Leon Barylak Za 23.11.2023 14:20 

4 Edward Kulig Za 23.11.2023 14:20 

5 Józef Osowski Za 23.11.2023 14:20 

6 Barbara Konicka Za 23.11.2023 14:20 

7 Paweł Marchewka Za 23.11.2023 14:20 

8 Marek Pomykała Za 23.11.2023 14:20 

9 Aneta Sawicka Za 23.11.2023 14:20 

10 Jan Szwedo Za 23.11.2023 14:20 

11 Agnieszka Śladowska Za 23.11.2023 14:20 

12 Marek Żądło Za 23.11.2023 14:20 

13 Waldemar Sudoł Za 23.11.2023 14:20 

14 Marzena Kruźlak Za 23.11.2023 14:20 

15 Sebastian Pawlak Za 23.11.2023 14:20 

 

Ad.11. Wnioski i oświadczenia.  
Nikt z obecnych nie wniósł wniosków i oświadczeń. 

 

Ad.12. Sprawy różne. 

Sołtys sołectwa Samborz Dariusz Lesz - wniosek o posprzątanie śmieci. Jadąc z miejscowości 

Kostomłoty, po prawej stronie w stronę Samborza od 2 miesięcy zalegają worki ze śmieciami. 

Te worki zaczynają pomału pękać, jest ich naprawdę dużo przy drodze powiatowej.  Około 20 

worków i to samo jest w stronę Piersna, podejrzewam, że to ta sama osoba porozrzucała 

worki, tak są już worki porozrywane, nie wiadomo czy to da się jeszcze pozbierać. Jakieś pół 

kilometra od Piersna, po lewej stronie jak się jedzie do Samborza, tam jest też góra takich 

niebieskich worków wysypana, też 2 miesiące leżą, w tym samym czasie zostały wyrzucone. 

Radny Sebastian Pawlak – czy do gminy dotarła firma która naprawi uszkodzoną lampę  na 

Słonecznej? 



Wójt Gminy Janina Gawlik – tak. Jeżeli chodzi o lampę, już mamy ubezpieczyciela, który 

nam wycenił i ogłosiliśmy zapytanie o naprawę lampy.  

Radny Marek Żądło – jaki koszt jest tej lampy? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – w granicach 14-15 tyś. Zobaczmy jakie oferty wpłyną.  

Jest mi niezmiernie miło, ponieważ na wniosek mieszkańca gminy Kostomłoty, który 

przekazaliśmy do Wojewody, nasz radny pan Ryszard Pisarek otrzymał odznaczenie 

Zasłużony Samorządowiec. Chciałabym w imieniu samorządu pogratulować. 

Gratulujemy, myślę, że każdy z nas powinien też pogratulować za wiele lat pracy na rzecz 

samorządu. Dziękujemy i cieszę się, że wniosek został rozpatrzony pozytywnie, a Pan miał 

zaszczyt w imieniu Prezydenta otrzymać odznaczenie od Wojewody. 

 

Radny Ryszard Pisarek – dziękuję Pani Wójt, że Pani przypomniała. Zostałem odznaczony 

Brązowym Krzyżem Zasługi, nadanym przez Pana Prezydenta za działalność w pracy 

samorządowej. Działam na terenie gminy Kostomłoty od 1990r. Jest to kawałek czasu. Także 

działam na rzecz dobra mieszkańców. Chciałem też podziękować, niektórym osobom, w 

ogóle wszystkim Państwu, którzy kibicowali mi tyle lat, bo uważam, że wśród nas są jeszcze 

radni którzy ze mną działali i działają. Serdecznie dziękuję Państwu za tą wiadomość. 

Dziękuje bardzo. 

 

Wójt Gminy Janian Gawlik – ja mam wielką prośbę do Rady Gminy, żeby przyjąć budżet, tak 

jak przyjmujemy co roku przed świętami. O tyle jest do dla nas ważne, że chcielibyśmy 

ogłosić przetargi na zadania, na które już mamy promesy i możemy działać, czyli remont 

świetlic, kanalizację. Ważne jest także, bo jeżeli na początku puszczą programy, to te zadania 

musimy mieć w budżecie, pokazać, że mamy je zatwierdzone i możemy się ubiegać o środki. 

Zależy mi bardzo na  Rynku w Kostomłotach, na drogach, które pozostają do wykonania.  

Cała procedura musi być zachowana. Będziemy się starać koło 15 grudnia już zrobić sesje 

budżetową. 

 

Ad.13. Zakończenie obrad LXVII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamknęła obrady LXVII sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

 

Protokołowała: Magdalena Galant 


